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Członkowie Rady Miejskiej w Iławie spotkali się dzisiaj na sesji nadzwyczajnej, by
przegłosować zmiany w budżecie miasta dotyczące rozdysponowania subwencji
przeznaczonej na dostosowanie iławskich gimnazjów do potrzeb młodszych uczniów szkół
podstawowych. Ma to związek z ogólnopolską reformą systemu oświaty i faktem, że wraz z
początkiem nowego roku szkolnego oba iławskie gimnazja zostaną przekształcone w szkoły
podstawowe.

Do rozdysponowania była kwota ponad 151 tysięcy złotych, którą podzielono na równe części
pomiędzy iławskie gimnazja nr 1 i 2. Wcześniej na dostosowanie lokalnej sieci szkół do zmian w
systemie oświaty samorząd przeznaczył 300 tysięcy złotych.

Subwencja, której rozdysponowanie było przedmiotem dzisiejszych obrad, pozwoli na sfinansowanie
prac remontowych i adaptacyjnych w obu szkołach, w tym dostosowanie sal dydaktycznych oraz
zaplecza sanitarnego do potrzeb uczniów szkół podstawowych.

Czy te środki wystarczą, by szkoły przeprowadziły wszelkie potrzebne prace, uzupełniły niezbędne



wyposażenie? - dopytywali burmistrza radni.

- Rozkładamy ten wysiłek na lata, a szkoły muszą przetrzymać ten okres - odpowiedział Adam
Żyliński.

W ocenie burmistrza potrzeba około trzech lat konsekwentnego finansowania, by lokalne szkoły w
pełni przystosować do reformy. Skarbnik Ewa Moszczyńska dodała, że miasto podejmuje starania o
pozyskanie kolejnych 60 tysięcy złotych na ten sam cel.

Fot. Info Iława.
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